
   
 
 

 

Artikel 38 vragen VVD n.a.v. krantenbericht woede om dump 
traplift 
24 november 2017 
 
Geacht college, naar aanleiding van de landelijke berichtgeving in de Telegraaf van 21 november 
2017 over het onnodig weggooien van een traplift heeft de VVD de volgende vragen: 
 

1. Is het college bekend met het bericht in de Telegraaf, luidende: ‘Woede om dump traplift’ 
https://www.telegraaf.nl/nieuws/1286893/woede-om-dump-traplift  

 
2. Is het college het met de VVD eens dat verspilling van zorggeld zoveel mogelijk moet worden 

voorkomen en teruggedrongen? 
 

3. Kan het college aangeven of soortgelijke gevallen van verspilling ook in onze gemeente aan 
de orde zijn? 

 
4. Kent u ook soortgelijke gevallen, zoals omschreven in het krantenartikel, waarin juist tot een 

mooie oplossing is gekomen? Zo ja, welke? 
 

5. Wat is het beleid in onze gemeente met betrekking tot het hergebruiken van hulpmiddelen, 
waaronder het overnemen van hulpmiddelen zoals trapliften? 
 

 
 
Anne Sterenberg 
VVD 
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